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Zvonáče a třpytky, ples za zvuku ABBY

Ples patří mezi nejoblíbenější večerní programy členů. Během tábora se můžeme navzájem zvát a taky se 
naučit tance, které si pak předvedeme. Minulý rok se zábava odehrávala na fotbalovém hřišti nedaleko tábora. 
Letos jsme se sešli na plácku za jídelnou.

Tématem letošního plesu byl film Mamma Mia! Děti si na sebe měly vzít něco, co odpovídá jeho 
atmosféře. Odehrává se totiž v Řecku v létě. Holky si měly vzít třeba květované, bílé nebo světlé šaty a kluci 
nějakou zajímavou košili nebo kalhoty. 

Program začal tím, že jsme v párech došli na plácek, usadili jsme se a čekali, co bude dál. V tom se za 
námi ozvaly hlasy asistentů Julinky, Kačky a Lukáše. Byli oblečeni do klasických disco oblečků a zpívali píseň 
Mamma Mia. Doběhli dolů, během toho se k nim přidali další asistenti, kteří na sobě měli potápěčské ploutve, 
plavací kruhy kolem pasu, šaty, a tak různě. 

Když dozpívali, představili nám různé zajímavosti, které jsme mohli během plesu vyzkoušet. Nahoře u 
jídelny byl třeba fotokoutek, ve kterém jsme se mohli s kýmkoli vyfotit. Aby byly fotky zajímavější, na špejlích 
byly napsané různé fráze z filmu. Když jsme si je dali k puse, vypadalo to, jako bubliny z komiksů.

Poté byla možnost navštívit bar, kde byly ovocné koktejly nebo voda. A hlavní byl samozřejmě parket, kde 
z repráků hrála nejčastěji kapela ABBA a různé podobné písně. Tam jsme mohli tančit se svým plesovým 
partnerem, ale i s někým jiným. Ke konci této každoroční zábavy jsme si užili asi ještě tři ploužáky, poté druhou 
večeři a souborovou píseň Červánky.

MiŠtě

foto: Sara Baalbaki



Meda je na táboře poprvé v roli asistentky, letos jako jediná. 
Zeptali jsme se, jak se v nové pozici cítí, co se jí líbí a co jí 
naopak nevyhovuje.

Jaké to pro tebe je být asistentkou? Je to velký rozdíl od toho 
být člen?
Je to veliký rozdíl, ale přijde mi, že jsem si docela rychle zvykla. 
A taky si myslím, že můžu zas předávat víc věcí a informací 
ostatním.
S jakým asistentem si nejvíc rozumíš?
Asi tak obecně se všemi, všichni jsou moc fajn.
Snila jsi o tom být asistentkou?
Tak jasně, asi jako každý člen. Spíš jsem se bála, že nebudu 
dostatečně dobrá na to být asistentkou.
Má to nějaké nevýhody?
Nevýhody… je docela blbý, že nemáme takový dostatek spánku 
jako členi.
Jsi ráda, že můžeš předbíhat děti na obědě?
Jasně, i když ze začátku mi to bylo strašně nepříjemný, protože 
jsem si říkala, že jsme vlastně s ostatními kamarádi a že to pro ně 
musí být hrozný. Ale potom je to vlastně už docela příjemný, že 
nemusíš stát celou frontu. Ale ostatní prostě musí pochopit, že to 
má svoje opodstatnění, protože musíme připravovat další 
programy. A není to tak, že by si asistenti chtěli něco dokazovat.

JoKry

Předbíhání ve frontě je příjemné, ale nic

si nedokazujeme, vysvětluje Meda
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Je osm hodin,

rádio Diss začíná,

všichni ještě spí.

JoKry

Naše chatička,

jedenáctá v pořadí.

Pořádek chybí.

MiŠtě

Listí tu šumí,

náhle slunce sklání se,

jsme na táboře.

KrPá

Autobus jede,

jede sem do tábora,

tady je hezky.

AnJe

Tráva je všude,

rostou na ní kytičky,

moc krásně voní.

KrFo

Bydlím v chatce šest,

máme tu ty tradice,

je to tu skvělé.

ViČi

Červená střecha,

pod ní spí hodně dětí.

Rádio budí.

ElVa

Šárčina kuchyň.

Vůně jídel pečených,

rozzáří ti tvář.

ŽoHá



Vezmeš si mě? Měli jsme svatby,
předmanželskou poradnu i letní kino
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Po dvou letech se  
opakovaly svatby, o večerním 
programu jsme se dozvěděli až 
v odpoledním vysílání našeho 
rozhlasu. Nikdo to nečekal, a 
tak jsme si všichni našli 
dvojici. Oblékli jsme se, a šli 
na program.

Sešli jsme se jako 
obvykle před jídelnou. Nejprve 
jsme se seřadili po skupinkách 
na VO, poté nám řekli ať se 
postavíme do zástupu ve 
dvojicích, ve kterých jsme se 
měli brát. V zástupu jsme šli 
okolo chatky, kde byl Matěj 
Převrátil, který byl zrovna 
nemocný. Asistenti nám 
vysvětlili, jak bude večer 
probíhat, a představili nám 
hlavního ženicha s nevěstou,

kterými byli Alex s Danem. Před obřadem jsme měli tři možnosti: deskové hry, letní kino a novomanželská 
poradna. Každý si mohl vybrat jedno z těchto stanovišť, když jsme dohráli hry, dokoukali film a poradili se, začalo 
to nejdůležitější z celého večera.

Obřad probíhal na plácku za jídelnou. Všechny dvojice včetně Dana ve svatebních šatech s Alexem, se 
postavili do zástupu a postupně byly oddáni. Hlavním oddávajícím byl Vlasta. Když už byli všichni oddaní, nastal 
hodokvas, při kterém měli páni za úkol obsloužit svou partnerku. Po konci hostiny jsme si zapěli Červánky a šli 
spát.

AnJe, KrPá, ViČi

Uspala
nás

první
skupinka

První skupinka měla za úkol zpracovat knížku pohádek Špalíček. 
Rozdělili se na tři skupiny. Každá skupina během tří dnů obejde tři chatky podle 
věku. Připravili si pohádku, kterou budou každý večer uspávat děti v chatkách.

Po večerním programu za námi přišlo pár lidí z první skupinky. Rychle 
jsme se připravili na spaní a potom mohli začít. Vysvětlili nám, že je to něco, 
jako živá rozhlasová hra. Dva lidé se střídali ve čtení, a další dva dělali zvukové 
efekty.

Nejdříve nám přečetli básničku a potom pohádku: Dobrodružství 
kapitána Sindibáda námořníka. Pohádka trvala asi půl hodiny. Při ní hráli kluci 
na kytaru a dělali různé zvuky pomocí rekvizit, které si tam přinesli. Nápad byl 
hezký a provedení také.

KrFo



Na letním soustředění v Jesenici u Rakovníka připravil psanecký ateliér ve složení Anna Jelínková, Elena Vanová, Josefína Krycnerová, Kristian 

Páca, Kristýna Folprechtová, Mira Štěpánová, Viola Čižinská a Žofie Hánová pod vedením Filipa Svobody a Mariky Mlčkové. Srpen 2024.

ŽoHá

Na co se natáčel Banger?
Když jsme se před jídelnou shromáždili, už jsme věděli, že nás čeká vědomostní soutěž. Letošním tématem 

byla česká kinematografie. Večerem nás prováděli Meda s Honzou. Ti si nás rozdělili do skupinek podle barev, ve 
kterých byly namíchané všechny věkové kategorie. Každá skupinka si sedla do kroužku a dostala papírky s danou 
barvou.

Připravili si pro nás celkem třicet otázek, které souvisely s českými filmy a pohádkami. Některé otázky 
byly těžší, proto je luštili spíše starší, a ty jednodušší přenechali mladším. Na plátně se vždy zobrazila otázka 
s malou nápovědou, kterou jsme měli do šedesáti sekund vyřešit. Odpověď jsme i s číslem otázky napsali na 
barevný papírek, který jsme poté hodili do urny.

Když všechny týmy lísteček odevzdaly, hned jsme se dozvěděli správnou odpověď. Také nám potom řekli 
nějakou zajímavost, a díky tomu jsme se mohli během večera dozvědět spoustu nových informací. Třeba, že film 
Banger byl natočen na iPhone 12.

Na otázky se dalo odpovídat různě. Některé byly spojovací, například autoři s filmy nebo známé 
pohádkové či filmové postavy, na další se dalo odpovědět jedním slovem nebo napsat jen jméno dané osoby. Meda 
a Honza završili večer bonusovou otázkou, za kterou ale nebyly přiřazeny žádné body. Zněla: Kolik bylo medvědů 
s Cibulkou? 

Tak schválně. Víte kolik jich bylo?
MiŠtě, KrFo


